
Motion till Skandinaviska klubbens årsmöte 2024 

Med denna motion vill vi föreslå en lösning på ett problem.  

Lite bakgrund:  
De boulebanor vi spelar på oftast, bana 1-8, ligger på mark som ägs av H10. Den lokala 
bouleklubben, Aro Olympic Club (AOC) är förstahandshyresgäster. Vi i Skandinaviska klubben och 
bouleklubben Los Hermanos är andrahandshyresgäster.  

AOC brukar begära att vi betalar hyran, som idag ligger på 535€/säsong inkl. IGIC, redan i början 
på säsongen. Så har hänt även denna säsong. Problemet är att styrelsen inte har kunnat betala ut 
denna summa före årsmötet, även om de gärna vill. Om nya firmatecknare väljs, kan det också 
innebära att utbetalningen måste vänta tills banken godkänner dem, vilket kan dröja upp till tre 
månader. 

Att betala sin hyra i tid är viktigt. Hyror för exempelvis lägenheter brukar betalas i förskott. Om vi 
inte gör så, kan skandinaviska klubbens goda rykte försämras och det kan bli svårare i framtiden att 
göra affärer. Så, kanske även för skandinaver i allmänhet. 

Vi i boulekommitteen och samtliga boulespelare vill att banorna säkras, så att vår väldigt 
uppskattade verksamhet kan fortgå. Att spela boule utan banor, är förstås en omöjlighet. 

Vi ber därför att årsmötet beslutar om att fr.o.m. nästa säsong: 
Ge styrelsen i uppdrag att betala hyra för boulebanorna, redan i början av säsongen om så begärs av 
hyresvärden och att hyrespriset och villkoren är acceptabla för bouleverksamheten. 

Med vänlig hälsning 
Boulekommitten genom Berra


